
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BŘEZÍ č. 1/2010 ze dne 11.1.2010
Přítomni: Oppl, Michálková, Hercik, Zdražil, Kostial ,Šebek
Omluveni:
Ověřovatele zápisu.Šebek, Kostial
Jednání zahájeno: 18.00hod

Program jednání:
1. Ž.ádost paní Špiclo"é č.j. 246/09
') Žádost paní Špiclm'é č.j. 245/09
3. Změna autobusové linkv
-l. Ž.ádost P: Kuvika .
5. Rozpočtové opatření č.2

Usnesení zastupitelstva obce Březí č.l/1/2010
ZO bere na védorni a souhlasí s programem zasedání
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se - ()

Paní Jaroslan ŠpiclO\-á zaslala žádost o zajisténi břehu rybníka na poz. p.c. 67, kterv je jejím
majetkem.
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.1j2/2010
1.0 bere na vědomí žádost pí. Špiclm-é a bude vvzvána k ústnímu jednání na obecním úřadě.
Hlasování: pro - 6, proti - 0, zdržel se - O

Paní Špiclová zaslala žádost o sdělení podmínek ohledně ':"stavby na poz. p.é. 65/9
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.l/3/2010
Zádost pí. Špiclové bude řešena v součinnosti se Stavebním úřadem v Říčanech
Hlasování: pro - 6, proti - O, zdržel se - ()

Dne 6.1.2010 byla svolána schuzka se zástupci mčsta Říčan,ROPIDu a zástupců okolnich obcí
ohledně dopravní obslužnosti v okoli Říčan. Pro obec Březí byla navržena nová linka č. 469,
která by nahradila stávající linku 42H od 8.3.2010. Po prostudováni nové linky bylo shledáno, že
spoje 15,17 a 21 nezajíždějí k základní škole Bezrucova, což je pro obec ncprijarelnv a bude toto
řešeno v součinnosti s Ropidem Praha a Krajským úřadem, odborem dopravy.
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.l/4 /2010
ZO nesouhlasí s navrženvm jízdním řádem linky PIl) Č. 469
Hlasování: pro - 6, proti - O, zdržel se - ()

Pan Kuvík podal žádost o poskytnutí náhradního bydlení a o finanční příspěvek na bydlení
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.l/5/2010
Obec Březí nedisponuje žádnvm bytem a finanční prispévck na bydlení nebude poskytnut.
Hlasování: pro - 6, proti - O, zdržel se - O

Pan Zdražil předložil rozpočtové opatření č. 2
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.l/6/2010



za schvaluje rozpočtové opatření č.2 k 31.12.2009
Hlasování: pro - 6, proti - O,zdržel se - O

Pan Zdražil informoval členy zastupitelstva obce jak byl naplňován rozpočet v roce 2009.
Podrobná zpráva bude zveřejněna ve Zpravodaji obce.

Příští zasedání za bude 1.2.2010

Zapsal: Marcela Michálková
Jednání skončeno:20.00 hod

Ověřovatelé zápisu:
Martin Kostial

Ing.Václav Šebek
Augustin Oppl - starosta


